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Vervolgens zou ik de vraag willen opwerpen, of het verlaten van de alge-

meen gebruikelijke leegkap-bedrijfsvorm ook niet tot een oplossing van de 
gerezen moeilijkheden zou kunnen bijdragen. Ik doel hier op de uitkap-
bedrijfsvorm, die in Zwitserland en Frankrijk algemeen wordt toegepast. 
Deze heeft, behalve dat hij de recreatie-waarde van het bos belangrijk ver-
hoogt, het onmiskenbare voordeel, dat relatief veel meer zwaar hout wordt 
geproduceerd en de instandhoudingskosten tot een minimum kunnen worden 
teruggebracht. Om de economische aspecten van deze bedrijfsvorm nader 
te onderzoeken, heeft de afdeling bosbedrijfsregeling van de Landbouw-
hogeschool deze zomer in de boswachterij Norg een proefobject aangezet. 

Verder moet ik hier nog gewag maken van de samenvoeging van het 
onderzoekswerk van de Stichting Verbetering Houtopstanden met dat van 
het Bosbouwproefstation, die op 1 juli 1962 haar beslag heeft gekregen en 
waarbij de eerstgenoemde stichting werd opgeheven. De vermeerdering van 
het door selectie en veredeling verkregen materiaal ten behoeve van de kwe-
kers zal door de Nederlandse Algemene Keuringsdienst voor Boomkwekerij-
gewassen worden overgenomen. 

Tenslotte wil ik hier nog even memoreren de 4de studiereis, die de Euro-
pese Bosbouwcommissie (dit keer van 15—23 juni) naar Nederland maakte. 
Het onderwerp van deze studiereis was de dunning. Aan deze zeer geslaagde 
reis is door 14 nationaliteiten deelgenomen. Een uitvoerig verslag is in het 
septembernummer van het tijdschrift verschenen. 

Het Nederlands Bosbouw Tijdschrift blijft een verheugende ontwikkeling 
vertonen, zo zelfs, dat het enige moeite zal kosten de jaargang 1962 tot 
de vastgestelde 450 bladzijden te beperken. De stijging van de kosten heeft 
een contributie-verhoging noodzakelijk gemaakt. Met de Nederlandse Ver-
eniging van Boseigenaren werd een compromis bereikt op basis van een 
kostenverdeling van het „Algemeen"-gedeelte van 3 : 4. Wij hopen, dat de 
voortduring van deze samenwerking tenslotte zal leiden tot een kostenver-
deling naar het aantal afgenomen exemplaren. 

De documentatie van de inhoud van de eerste 30 jaargangen van ons 
tijdschrift, waartoe bij de jubileum-viering werd besloten, is onlangs gereed-
gekomen en aan de leden toegezonden. Voor de keurige verzorging van 
deze uitgave verdient de Redactiecommissie voor Publicaties ons aller lof. 

Hiermede hoop ik de belangrijkste gebeurtenissen van de afgelopen 
periode voldoende te hebben geschetst en verklaar ik deze 38ste najaars-
vergadering van onze vereniging voor geopend. 

DE 38ste NAJAARSBIJEENKOMST OP 12 EN 13 OCTOBER 1962 
De najaarsbijeenkomst werd dit jaar gehouden te Apeldoorn. Ofschoon 

aanvankelijk het plan bestond om voor deze gelegenheid speciaal de dames 
van de leden uit te nodigen in verband met de centrale ligging en de aard 
van de excursies, moest hiervan op grond van de resultaten van een gehou-
den vóór-inschrijving worden afgezien; de deelname bleek tenslotte toch on-
voldoende om de bijeenkomst een „gemengd" karakter te kunnen geven. 
Niettemin was het aantal deelnemende leden overweldigend groot. Dat het 


